
 

Klubben trenger  helt klart en opprustning av lokalene, men planene for det nye anlegget er etter 
min oppfatning alt for ambisiøst.  

Med dagens medlemsmasse på ca 200 padlere , hvor 90% er turpadlere, ser jeg ikke for meg at 
det er behov for et anlegg i denne størrelsen. Det er svært få av turpadlerne som benytter seg av 
treningsrommet i dag. 

Mitt forslag er en totalrenovering av dagens naust og en utbygging ut der terrassen er i dag med 
panoramavinduer ut mot Eidsvågen.

Med en slik løsning vil en få et funksjonelt anlegg uten at man må ta opp store lån. 

En vil også ha råd til å bytte ut dagens treningsutstyr i treningsrommet med moderne og 
funksjonelle apparater
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